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za pośrednictwem Przewodniczącego Rady Miasta Jarosławia 

INTERPELACJA/ZAPYTANIE NR PK/VIII/7(121)/2024 

ws. kwiatów, krzewów i drzew 

Stan faktyczny: 

Z uwagi na zainteresowanie mieszkańców, zwracam się z prośbą o udzielenie odpowiedzi na 

poniższe pytania. 

Pytania: 

1. lle Urząd Miasta, czy spółki komunalne przeznaczyły pieniędzy od 2015 r. do dnia 

niniejszej interpelacji na zakup kwiatów, krzewów i drzew — które to następnie 

zostały posadzone na terenie Gminy Miejskiej Jarosław ? Proszę o ksero umów oraz 

rachunków i/lub faktur. 

2. W jakim trybie zostały zawarte powyższe umowy? 
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